
Terveiset Länsi-Uudenmaan hyvinvointialueen vanhusneuvoston kokouksesta 
  
Vanhusneuvosto 29.02.2024 § 3    
493/00.02.05/2021  
 

Vihdin vanhusneuvoston kokousedustajat tuovat terveisensä Länsi-
Uudenmaan hyvinvointialueen vanhusneuvoston kokouksista joulu-
helmikuulta.  
 
Kokouspöytäkirjat ovat luettavissa LUVN:n sivuilta osoitteesta  
https://luhva-
d10julk.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetings&id=5110 
 
- Hyvinvointialueelle on kilpailutettu syksyllä 2023 asiakaskokemuksen 

mittaamisen järjestelmä. Käyttöönottoprojekti käynnistyy 26.2.2024. 
Tavoitteena on luoda tekninen kyvykkyys kerätä asiakaspalautetta 
automatisoidusti, luoda prosessit asiakaskokemuksen mittaamiselle ja 
hyödyntämiselle sekä pilotoida mittaamista valituissa palveluissa. 
Mittaamisen on tarkoitus laajentua kaikille palvelualueille vuosien 
2024-2025 aikana. 

 
- Seniori-infon toiminnan tilannekatsaus 
- Palveluverkkosuunnitelman valmistelun käynnistäminen 
- Ikääntyneiden palvelualueen ajankohtaiset asiat 
- Sairaalapalvelujen ajankohtaiset asiat 
- Yhdistykset ovat tiukoilla avustusrahojen määrärahan putoamisen 

myötä 
- Hyödyllisiä sivuja tutustuttavaksi: vanhusasia.fi ja vanheneminen.fi 

 
Valmistelija Hanna Arvilommi  etunimi.sukunimi(at)vihti.fi, p. 044 0421563 
 
Ehdotus Vanhusneuvosto merkitsee tiedoksi LUVN vanhusneuvoston kokouksissa 

käsitellyt asiat.               
 

Päätös Vanhusneuvosto merkitsi tiedoksi LUVN:n vanhusneuvoston kokouksissa 
käsitellyt asiat. LUVN:n vanhusneuvoston pöytäkirjat löytyvät  
osoitteesta https://luhva-
d10julk.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetings&id=5110 

   
 Vihdin vanhusneuvosto käsitteli kokouksessaan sähköisten palvelujen 

yleistymistä ikäihmisten palveluissa. Ikääntyneillä on omia erityispiirteitä 
digitaalisten palveluiden käyttäjinä, joka tulisi huomioida nykyistä 
paremmin palveluiden suunnittelemisessa. Ikääntyneet eivät ole 
homogeeninen ryhmä, vaan väestöryhmän sisällä on erilaisia ryhmiä ja 
yksilöitä niin toimintakyvyltään kuin pohjataidoiltaan. Ikäihmisten 
yksinäisyys on myös yleistä, joka sekin tulisi ottaa huomioon palveluita 
räätälöitäessä.  

 
 Vanhusneuvostoa puhutti edelleen hyvinvointialueen järjestöille 

suunnattujen avustusrahojen määrän mittava leikkaantuminen.  
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 Hyvinvointialueen tulisi lain mukaan edistää järjestöjen 

toimintaedellytyksiä ja vaikutusmahdollisuuksia hyvinvoinnin ja terveyden 
edistämisessä, mutta avustusten pienentyessä (useilta järjestöiltä jäänyt 
kokonaan avustus tälle vuodelle saamatta), järjestöjen 
toimintaedellytykset heikkenevät.  Vanhusneuvosto toivoisikin Vihdin 
kunnan vahvistavan omaa rooliaan järjestöjen toiminnan tukemisessa. 
Nykyiset avustussummat ovat hyvin pieniä. Lisäksi neuvosto toivoo, että 
avustukset olisivat selkeämmin kohdennettuja siten, että eri ikäryhmät 
tulisivat paremmin huomioiduksi avustushaussa. 

 


